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Zápisnica zo 9. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce 

 

 

Deň konania: 14. december 2023  

Miesto konania: Kultúrne stredisko mestskej časti 

Zasadnutie viedol: Mgr. Ing. Miloš Ihnát – starosta mestskej časti 

Začiatok zasadnutia: 13.27 h 

Koniec zasadnutia: 17.52 h 

Prítomných: 11 poslancov 

Ospravedlnení: Mgr. Mária Horváthová 

Zvukovo-obrazový záznam bol vyhotovený spoločnosťou A.S.PARTNER, s. r. o. Košice. 

Zapisovateľka: Ing. Janka Rajňáková, Ing. Veronika Ďurišinová 

Overovatelia zápisnice: Ing. Štefan Bereš, Mgr. Zuzana Slivenská 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program: podľa priloženej pozvánky 

 

Bod č. 1 – Otvorenie  

Zasadnutie otvoril starosta mestskej časti Miloš Ihnát, ktorý informoval o 

ospravedlnenej neprítomnosti poslankyne Márie Horváthovej a zároveň skonštatoval, že 

miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Prítomných bolo 11 poslancov. 

 

Bod č. 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice zo zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva 

Za overovateľov zápisnice starosta mestskej časti určil poslancov Štefana Bereša a Zuzanu 

Slivenskú. Za zapisovateľku určil Janku Rajňákovú. 

 

Bod č. 3 – Voľba návrhovej komisie  

Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Jozef Figeľ a Eva Zummerová. 

Uznesenie číslo 153/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce v súlade so znením 

druhej vety § 9 ods. 7 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Sídlisko Ťahanovce, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva  

volí  

návrhovú komisiu pre 9. zasadnutie miestneho zastupiteľstva v zložení:  
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MVDr. Jozef Figeľ  

Mgr. Eva Zummerová  

Hlasovanie:   11/za   0/proti  0/zdržal sa  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 4 – Schválenie programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

Návrh programu 9. zasadnutia miestneho zastupiteľstva obdržali poslanci v súlade s 

rokovacím poriadkom miestneho zastupiteľstva elektronicky, bol zverejnený na úradnej tabuli 

a webovom sídle mestskej časti. Bol prerokovaný a schválený miestnou radou. Na schválenie 

zverejneného návrhu programu zasadnutia postačuje nadpolovičná väčšina prítomných 

poslancov. 

 Uznesenie číslo 154/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia § 10  ods. 

1 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva v súlade s ustanovením § 

12 ods. 5 zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  

schvaľuje 

zverejnený program 9. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Sídlisko Ťahanovce  

 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa  

Uznesenie bolo prijaté.  

 

P. Bereš – predniesol  pozmeňujúci návrh. 

Uznesenie číslo 155/2023 

Pozmeňujúci návrh poslanca Štefana Bereša 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  

schvaľuje 

presun bodu programu č. 17 Akčný plán mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na 

roky 2024-2026 ako bod č. 6.1. 

 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa  

Uznesenie bolo prijaté.  
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P. Špak – predniesol  doplňujúci návrh. 

Uznesenie číslo 156/2023 

Doplňujúci návrh poslanca Miroslava Špaka 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  

schvaľuje 

zaradenie bodu č. 16.1 Rozsah výkonu funkcie starostu do programu zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie:  10/za  1/proti   0/zdržal sa  

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Uznesenie číslo 157/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia § 10 ods. 

2 a 3 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva v súlade s ustanovením § 

12 ods. 5 zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

schvaľuje 
program 9. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce     podľa schválených zmien. 

 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa  

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 5 – Slovo pre verejnosť 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Bod č. 6 – Informácie zástupcov policajných orgánov pôsobiacich v mestskej časti 

Starosta odovzdal slovo veliteľovi stanice mestskej polície Košice-Ťahanovce Mgr. Petrovi 

Geršákovi. 

P. Geršák – predniesol Správu o činnosti stanice Mestskej polície mesta Košice – Ťahanovce a 

stave verejného poriadku za obdobie od 01.06.2023 do 30.11.2023 

Za hodnotené obdobie príslušníci zo stanice Mestskej polície Košice – Ťahanovce (ďalej len 

stanica MsP – Ťahanovce) zabezpečovali úlohy vyplývajúce zo zákona č. 564/1991 Zb. o 

obecnej polícii, plnili aktuálne úlohy nariadené náčelníkom MsP, preverovali a prešetrovali 

došlé oznámenia, sťažnosti a podnety od občanov, vykonávali dohľad nad majetkom občanov 
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a majetkom mesta, dohliadali na verejný poriadok a čistotu, kontrolovali statickú dopravu, 

ako aj dodržiavanie VZN mesta a mestských častí. 

Na vyššie uvedenom zabezpečovaní úloh sa v hodnotenom období podieľalo šestnásť 

príslušníkov stanice MsP – Ťahanovce, zaradených do priameho výkonu služby. Počas 

hodnoteného obdobia sme vykonávali priebežné kontroly pasáže, Flor parku, výbehu pre 

psov na ul. Helsinskej, ďalej okolia supermarketov COOP Jednota na ul. Belehradskej, Fresh-u 

a okolia na ul. Pekinskej, kde sa často zdržiavajú neprispôsobiví občania, vrátane lesoparku, 

kde v minulosti došlo k poškodeniu altánkov a lavičiek a priľahlej záhradkárskej oblasti a 

lokality „Majetkár“, kde sa v minulosti zdržiavali neprispôsobiví občania. V súčasnosti je 

lokalita bez neprispôsobivých osôb, kde sa nachádzajú tri voľne prístupné, ale zdevastované 

budovy chát. V súčasnosti evidujeme v tejto lokalite najmä migrujúce osoby, kde preberajú 

odpad z kontajnerov, ktorý bol z časti vetrom zanesený aj do okolia týchto chát a následne 

prechádzajú pešo cez diaľničný privádzač na protiľahlú stranu k záhradkárskej lokalite 

„Moňok potok“, kde ohrozujú svoj život a zdravie. Jedná sa o nehodový úsek, kde často 

vznikajú kolízie vozidiel s neprispôsobivými občanmi. Mesto Košice s dotknutými mestskými 

časťami sa tiežsnaží uvedenú problematiku dopravno-bezpečnostnej situácie na uvedenom 

úseku diaľničného privádzača riešiť, kde vykonáva v spolupráci s mestskými časťami a 

mestskou políciou kontrolu verejného poriadku a sociálny monitoring tam žijúcich 

neprispôsobivých osôb. Plot oddeľujúci rýchlostnú cestu od záhradkárskej lokality „Moňok 

potok“ a „Majetkár“ NDS a. s. viackrát opravila, aj napriek tomu dochádza k jeho 

poškodzovaniu. 

V rámci situačnej a viktimačnej prevencie sme pri školských zariadeniach pravidelne v 

ranných hodinách pred začatím vyučovania dohliadali nad bezpečnosťou a plynulosťou v 

cestnej premávke pri ZŠ Belehradskej a na priechodoch pre chodcov na Európskej triede, kde 

prechádza množstvo detí a ktoré sú naďalej vyhodnocované z hľadiska dopravného zaťaženia 

v rannej dopravnej špičke ako rizikové. Zároveň sme sa v tejto súvislosti v mesiaci november 

zúčastnili v spolupráci s PZ SR, preventívno-bezpečnostnej akcie „Reflex“, kde sa pri dozore 

nad bezpečnosťou cestnej premávky, chodcom na priechodoch pre chodcov rozdávali 

reflexné prvky. Počas hodnoteného obdobia sme vykonali 12 prednášok a besied pre deti MŠ 

na ul. Budapeštianskej č. 1 a v ich elokovanom pracovisku na ul. Viedenskej, Cirkevnej MŠ na 

ul. Juhoslovanskej č. 2, ďalej počas letných prázdnin aj v detskom interiérovom ihrisku 

„Detičkovo“ na Americkej triede, kde prebiehali denné tábory. Prednášky-besedy boli na 

tému dopravnej výchovy, ktoré boli spojené aj s ukážkou techniky a služobnej kynológie. V 

spolupráci s MČ Košice-Sídlisko Ťahanovce a poslancami, sa v súčasnosti rieši výstup 

bezpečnostných kamier, ktoré sú už napojené na mestský bezpečnostný kamerový systém 

mesta Košice. 

Ako závažný problém v statickej doprave stále vidíme v MČ Košice-Sídlisko Ťahanovce, že si 

právnické osoby a občania skupujú nevysporiadané pozemky pod komunikáciami, ktoré si bez 

povolenia cestného správneho orgánu svojvoľne vyznačujú informačnými tabuľami a 

dopravnými zariadeniami. Naposledy sme takéto porušenia zistili opätovne v mesiaci 

september na ul. Havanskej a ul. Bukureštskej, na čo sme podozrivých oznámili podľa zákona 

o pozemných komunikáciách cestnému správnemu orgánu, kde aj na základe našich 
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oznámení mesto Košice rieši uvedenú problematiku. V tejto súvislosti vidíme ako ďalší 

problém už aj tak v problematickej situácii v statickej doprave vyhlášku MV SR č. 30/2020 Z. 

z.. o dopravnom značení, kde došlo okrem zrušenia niektorých dopravných značiek aj k 

zmene významu regulačnej dopravnej značky Zóny s dopravným obmedzením, po novom 

Zónou zákazu státia, kde došlo aj k zmene významu dodatkovej tabuľky so symbolom 

nákladného mot. vozidla. Na základe toho bola v MČ Košice-Sídlisko Ťahanovce preznačená 

pôvodná zóna, ktorá už v súčasnosti zamedzuje vo večerných a nočných hodinách parkovanie 

všetkým kategóriám vozidiel nad 4,9 m mimo vyznačených parkovacích miest. V tejto 

súvislosti sa v októbri na základe našej žiadosti, podarilo zrealizovať obnovu vodorovného 

dopravného značenia parkoviska na ul. Čínskej (pri vodárni), ktoré bude vyhradené výlučne 

pre osobné motorové vozidlá, dokonca už bolo v tejto súvislosti vydané aj určenie 

regulačného dopravného značenia, ktoré zatiaľ BPMK neosadil. Na Čínskej ulici by sa mala 

organizácia dopravy riešiť ďalej komplexne a to jej zjednosmernením. Z dôvodu zrušenia 

niektorých dopravných značiek vyhláškou o dopravnom značení, bolo na základe našej 

požiadavky schválené a osadené nové regulačné dopravné značenie zákaz vjazdu mot. 

vozidiel s DT (Tranzit) z Americkej triedy smerom na Želiarsku ulicu. V spolupráci s MČ Košice-

Sídlisko Ťahanovce, UHA a ODI Košice sa zároveň schválilo cestným správnym orgánom 

preznačenie pasáže na Budapeštianskej ulici novým regulačným značením č. 220 Cestička pre 

chodcov. 

Za hodnotené obdobie sme zaznamenali 1 220 oznámení a podnetov občanov z ktorých bolo 

najviac 654 (t. j. 54% oznamov) na riešenie parkovania a to bránenie vo výjazde z parkovacích 

miest, obsadenie vyhradeného parkovacieho miesta iným mot. vozidlom a porušovanie 

regulačného dopravného značenia. A 566 (46%) oznámení sa týkalo porušovania verejného 

poriadku ako napr. rušenie nočného pokoja, obťažovanie bezdomovcami, podnapité osoby 

ležiace na zemi, alebo v nebytových priestoroch, požívanie alkoholu na miestach, kde je to 

zakázané, spaľovanie odpadu a voľne pohybujúcimi spoločenským zvieratami aj diviakmi. 

Jeden z takýchto oznamov bol dňa 07.11.2023 o 14:05 h, na ul. Juhoslovanskej č. 3, kde 

okoloidúci občan oznámil hliadke ležiacu osobu na verejnom priestranstve bez pohybu. Na 

mieste hliadka zistila staršiu ženu, ktorá bola pri vedomí, ale nevládala sa pohnúť ani 

rozprávať, na základe zisteného zdravotného stavu jej poskytli neodkladnú starostlivosť a 

privolali RZP, načo bola následne prevezená do novej nemocnice pre podozrenie na mŕtvicu. 

Ďalší z takýchto oznamov bol dňa 29.09.2023 v nočných hodinách, hliadka pri kontrole 

parkoviska na Americkej triede č. 1, kde došlo počas prázdnin k poškodeniu a vykradnutiu 

niekoľkých mot. vozidiel, bol zadržaný podozrivý s niekoľkými druhmi omamných a 

psychotropných látok, ktorý bol pre podozrenie z TČ nedovolenej výroby omamných a 

psychotropných látok, ich držanie a obchodovanie s nimi, následne predvedený a odovzdaný 

príslušníkom OO PZ SR Ťahanovce k ďalšej realizácii. 

Z množstvom motorových vozidiel v MČ Košice-Sídlisko Ťahanovce a následným nedostatkom 

parkovacích miest súvisí aj dlhodobé parkovanie starých vozidiel, ktoré narušujú estetický 

vzhľad obce a ohrozujú životné prostredie. Za hodnotené obdobie sme na sídlisku Ťahanovce 

zistili vlastnou činnosťou, prípadne nám boli oznámené mestskou časťou, alebo občanmi 

celkovo 5 nových vozidiel. Držiteľom týchto vozidiel bola zaslaná výzva na ich odstránenie 

podľa zákona o odpadoch a zároveň boli oznámení na Okresný úrad – odbor pre cestnú 



6 
 

dopravu a pozemné komunikácie za porušenie povinnosti držiteľa vozidla t. j. neplatnosť STK 

a EK. V dvoch prípadoch bolo staré vozidlo odstránené samotným majiteľom, v ďalších dvoch 

prípadoch plynie podľa zákona o odpadoch 60 dňová lehota na jeho odstránenie a jedno 

vozidlo bolo odtiahnuté mestskou políciou. 

Za hodnotené obdobie sme vykonali celkovo 51 asistencií a to pre DPMK pri ochrane 

revízorov, MV SR ako nezúčastnené osoby, VVaK pri odstránení vozidiel, ktoré bránili čisteniu, 

alebo oprave kanalizácií, BPMK pri odstraňovaní dopravného značenia a dopravných 

zariadení, RZP pri prevoze zranených a agresívnych osôb, KOSIT-u pri bránení vo vývoze 

odpadu. Ďalej sme poskytli súčinnosť pre MÚ MČ Košice-Sídlisko Ťahanovce pri uvoľnení 

parkoviska pri vyznačovaní VDZ pri novom výjazde pod Hanojskou, ďalej parkovacích miest 

pre vozidlo, pri ozdobovaní Vianočného stromčeka a zabezpečení verejného poriadku pri 

rôznych podujatiach ako Deň národnostných menšín v športovom areáli Olympia a športovo-

zábavnom dni v areáli „Flor parku“. 

Od júna 2023 sme v MČ Košice-Sídlisko Ťahanovce vykonali celkovo 98 

preventívnobezpečnostných akcií, z toho 18 zameraných na dodržiavanie zákona č.219/1996 

Z. z. o ochrane pred zneužívaním alkoholických nápojov a o zriaďovaní a prevádzke 

protialkoholických záchytných izieb a príslušného ustanovenia VZN mesta Košice č.78 o 

čistote a verejnom poriadku na území mesta Košice, ktoré okrem iného zakazuje požívanie 

alkoholu na verejných priestranstvách, kde sme zistili celkovo dvanásť priestupkov. Ďalších 25 

preventívno-bezpečnostných akcií bolo zameraných na dodržiavanie zákona, ktorým sa 

upravujú niektoré podmienky držania psov, kde bol zistený jeden priestupok. Z dôvodu 

jestvujúcej zóny zákazu zastavenia sme vykonali 12 akcií zameraných na kontrolu odstavenia 

mot. vozidiel mimo vyznačených miest nad 4,9 m, kde boli zistené celkovo tri priestupky, 3 

preventívno-bezpečnostné akcie zamerané na vandalizmus a poškodzovanie fasád budov 

sprejovými farbami, kde nebolo zistené porušenie zákona, 15 preventívno-bezpečnostných 

akcií na zákaz fajčenia na zastávkach a prístreškoch MHD, kde bolo zistených päť porušení, 

ďalej 12 akcií na kontrolu výkonu taxislužieb, kde sme zistili celkovo šesť priestupkov, 9 

preventívno-bezpečnostných akcií na dodržiavanie jazdy na kolobežkách s pomocným 

motorčekom, hlavne nebezpečnou jazdou v pasáži na ul. Budapeštianskej, počas ktorých 

neboli zistené žiadne priestupky, 1 akciu na dodržiavanie povinnosti držiteľov starých vozidiel, 

kde bolo pri kontrole zistené jedno vozidlo, ktoré vykazovalo známky starého vozidla a z 

dôvodu novoprijatého VZN č.1/2023 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky 

služieb na území mestskej časti Košice-Sídlisko sme vykonali 3 akcie na dodržiavanie 

zatváracích hodín u vytipovaných prevádzok, kde sme v minulosti zistili ich nedodržanie. 

Vyhodnotenie vybraných ukazovateľov činnosti stanice MsP Ťahanovce za obdobie od 

01.06.2023 do 30.11.2023 

Celkový počet vyriešených priestupkov a správnych deliktov za uvedené obdobie: 1 432 z 

toho:  

• priestupky na úseku verejného poriadku a VZN: 303 (21%) 

• priestupky na úseku dopravy: 1 052 (74%) 

• iné priestupky a správne delikty: 77 (5%)  
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z toho vyriešených: 

• v blokovom konaní a rozkazom: 709 na sumu: 14 626,- € (50%)  

• oznámením, správou o výsledku objasňovania, resp. odovzdaním: 45 (3%) 

• preventívne, t. j. „napomenutím“: 678 (47%). 
 

Starosta Ihnát po správe otvoril diskusiu a vzápätí upozornil veliteľa na motorové vozidlá, 

ktoré nespĺňajú podmienky prevádzky na cestnej komunikácii a blokujú tak parkovacie 

miesta. Nasledovala otázka na veliteľa, aký má názor na zlúčenie policajných staníc 

Ťahanovce a Sever. 

P. Geršák – vyjadril obavu zo zlúčenia staníc vzhľadom na to, že takto vznikne príliš veľká 

oblasť, ktorú bude potrebné zastrešiť. 

P. Fedoročko – položil otázku, aký je aktuálny personálny stav na policajnej stanici a či sa pri 

spájaní staníc presťahuje ťahanovská stanica na Sever. Taktiež poprosil o hliadku, ktorá by 

v poobedňajších hodinách dávala pozor, aby rodičia nechodili s autami až ku vchodu školy. 

P. Geršák – súčasný stav je 17 prísluslušníkov, vrátane veliteľa. Odpovedal, že nemá 

informácie ako bude prebiehať zlúčenie staníc. Čo sa týka otázky hliadky pri škole, uistil p. 

Fedoročka, že bude zriadená náprava. 

P. Mazák – opýtal sa, či by bolo možné agilnejšie reagovať na tvorbu „pseudo parkovacích 

miest“ a zároveň spomenul kontrolu taxíkov, pri kt. z 12 bolo zistených 6 priestupkov 

a odporučil pokutovanie. 

P. Geršák – Pri parkovacích miestach je často problémom nezhoda v tom, komu patrí daný 

pozemok a komunikácia k nemu. Tieto záležitosti sa hneď postupujú mestu a môže ich riešiť 

cestný správny orgán. Ďalej o tom rozhoduje súd. 

P. Špak – opýtal sa p. starostu, či dal podnet na mestskú políciu, keď videl vozidlo 

zaparkované na Helsinskej. 

Starosta Ihnát – povedal, že upozornil p. Špaka sms správou, aby takto neparkoval. 

P. Špak – opýtal sa koľko áut denne porušuje nový zákaz parkovania na chodníkoch. 

P. Geršák – odpovedal, že ich je veľmi veľa, možno 1000 a nie je v silách jednej hliadky toľko 

áut zadokumentovať. 

Procedurálny návrh p. Jurkoviča na ukončenie diskusie po otázkach už prihlásených 

Hlasovanie: 9/za  1/proti  0/zdržal sa 1/nehlasoval 

Návrh bol schválený. 
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P. Pavúk – pýtal sa, či sú už všetky zónové značky vymenené v zmysle platných zákonov, a ak 

nie sú, prečo ich výmena trvá tak dlho. A ako sa rieši ak je polícia privolaná na státie vozidla 

pod žltou značkou, kt. označuje súkromný pozemok. 

P. Geršák – zatiaľ sú stále osadené staré značky, tento problém rieši referát dopravy. Polícia 

by nemala riešiť státie pod žltou značkou s evidenčným číslom, lebo nejde o priestupok. 

Uznesenie číslo 158/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  

berie na vedomie  

informáciu veliteľa Mestskej polície mesta Košice, stanica Ťahanovce. 

 

Hlasovanie:  10/za  0/proti   0/zdržal sa       1 nehlasoval 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 6.1 – Akčný plán mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na roky 2024 – 2026 

Starosta Ihnát otvoril diskusiu k bodu č. 6.1. 

P. Bereš – hovorí o tom, že na 5. zasadnutí komisie sa zaviazali, že vypracujú akčný plán 

mestskej časťi na 2024 – 2026. Zároveň sa poďakoval za jeho tvorbu, najme tým, kt. majú na 

pláne najväčší podiel  a to p. Olexa a p. Žďára. 

Hlasovanie o možnosti vystúpiť Ing. Olexa, PhD. 

Hlasovanie: 11/za  0/proti  0/zdržal sa  

Návrh bol schválený. 

 

P. Olexa – predstavil akčný plán ako nosný materiál pre miestne zastupiteľstvo a pre rozvoj 

sídliska. Uviedol, že je rozdelený na prioritné projekty a aktivity, kt. ostávajú „v zásobníku“. 

Vyjadril vieru v krátku diskusiu, vzhľadom na to, že plán bol už viackrát pripomienkovaný. 

P. Špak – opýtal sa či si p. Olexa nemyslí, že by bod o zriadení rezidenčného parkovania 

v mestskej časti nemal byť medzi prioritami akčného plánu. 

P. Olexa – vychádzali z toho, čo je prakticky možné, považuje to za dôležité, ale prvým 

krokom k riešeniu tohto problému je vysporiadanie pozemkov. 

P. Špak – spomenul, že na poslednej komisii dopravy p. Takáč uviedol, že existuje možnosť 

zriadenia rezidenčný systém aj na cudzích, nevysporiadaných pozemkoch.  

P. Olexa – vyjadril ľútosť nad tým, že sa p. Špak nezúčastnil na komisii mesta a nedal žiadnu 

pripomienku, ale uviedol, že je možné pozvať predsedu komisie dopravy mesta na rokovanie 

komisie sídliska, aby priniesol návrhy na vylepšenie akčného plánu. 
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Starosta Ihnát – reagoval  na p. Špaka a uviedol, že rezidenčný systém bude možné zriadiť, až 

keď bude schválená celková parkovacia politika mesta Košice. Upozornil, že je dôležité 

venovať sa tomu, čo sa už začalo, a to parkovací dom na Pekinskej ulici. 

P. Špak – uviedol, že v čase keď bol on predsedom komisie a priniesol návrh na vyčlenenie 

financií z rozpočtu na prípravu rezidenčného rozpočtu sa tento návrh neschválil a p. starosta 

hlasoval proti. 

Starosta Ihnát – znova upozornil na to, že a uviedol, že rezidenčný systém bude možné 

zriadiť, až keď bude schválená celková parkovacia politika mesta Košice. 

P. Fedoročko – upozornil na to, že číslovanie v akčnom pláne nehovorí o číslovaní priorít 

a spomenul, že rekonštrukcia pamätníka nebude hradená z vlastných zdrojov. 

Starosta Ihnát – ukončil diskusiu. 

Uznesenie číslo 159/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na základe § 11 ods. 4 

písm. c)  zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  

schvaľuje 

Akčný plán mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na roky 2024-2026 

 

Hlasovanie:  10/za  1/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 7 – Informácia o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva 

 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu č. 7. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Uznesenie číslo 160/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  

berie na vedomie 

Správu o plnení uznesení prijatých Miestnym zastupiteľstvom mestskej časti Košice-

Sídlisko Ťahanovce k 14.12.2023  

 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 8 – Správa o činnosti hlavnej kontrolórky mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu č. 8. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
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Uznesenie číslo 161/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  

berie na vedomie  

správu o činnosti hlavnej kontrolórky mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce.  

 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 9 – Čerpanie rozpočtu mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce k 30.09.2023 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu č. 9. 

P. Pavúk – na fin. komisii prebrali konkrétne čísla k danému dátumu prečerpanie niektorých 

položiek vyšli percentuálne vyššie, ale neboli to významné položky a nezaznamenali žiadne 

výrazné porušenia. 

Uznesenie číslo 162/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia § 14 ods. 

3 písm. d)  zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 

berie na vedomie 

čerpanie programového rozpočtu mestskej časti k 30. 9. 2023. 

 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 10 – Programový rozpočet mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na rok 2023 – 6. 

zmena rozpočtu 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu č. 10. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

Uznesenie číslo 163/2023 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia § 14  ods. 

3 písm. d)  zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

6. zmenu programového rozpočtu mestskej  časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na rok 

2023. 

 

Hlasovanie:  9/za  1/proti   0/zdržal sa       1 nehlasoval 

Uznesenie bolo prijaté.  
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Bod č. 11 – Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2024 – 2026 

Starosta Ihnát – vyzval p. Badaničovú, aby predstavila svoje stanovisko. 

P. Badaničová – odporučila, aby bol na tomto zastupiteľstve schválený rozpočet mestskej 

časti. Síce vidí riziká pri napĺňaní príjmov mestskej časti, ale rozpočtové provizórium je 

najnevhodnejšia forma hospodárenia mestskej časti. 

P. Fedoročko – vyjadril súhlas s p. Badaničovou. 

P. Špak – upozornil na to, že dlh, kt. vzniká od mesta sa bude musieť splatiť, hoci to nebude 

hneď. 

P. Fedoročko – upozornil, že mestská časť, tak ako mesto musí hľadať spôsoby šetrenia. 

Starosta Ihnát – ukončil diskusiu. 

Uznesenie číslo 164/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  
berie na vedomie  
stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu programového rozpočtu na roky 2024-2026. 

 

Hlasovanie:  10/za  0/proti   1/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 12 – Návrh programového rozpočtu mestskej časti na roky 2024 – 2026 

Starosta Ihnát – vyzval p. Baxovú o prednesenie návrhu programového rozpočtu. 

P. Baxová – uviedla že tento materiál prešiel rôznymi komisiami a miestnou radou. 

Upozornila, že v prijímovej časti je uvedená položka vo zvláštnom riadku 125 940,- € ktorá 

môže objaviť v rezervnom fonde. Pribudla položka príjmy z podnikania, 25 000,- €. Ďalšie 

položky sú také, kt. sa opakujú každoročne. Rozpočet výdavkov je tvorený na základe 

programov, kt. mestská časť každoročne pripravuje. Je zvýšený záujem dôchodcov 

o príspevok na stravovanie, preto sa navyšujú aj sociálne položky, avšak na to prostriedky 

poskytuje mesto Košice. Upozornila, že mzdové výdavky vychádzajú zo zákona. 

P. Fedoročko – upozornil na to, že mesto Košice mestskej časti dlhuje 159 000,- €, kt. by malo 

do konca decembra vyplatiť, no nie je isté, či ich to tak bude. Na účte je aktuálne 153 000,- €. 

30 000,- € by malo prísť z hazardu. 343 000,- € je suma, kt. by mestská časť mala mať na účte, 

mínus prevádzka úradu, ten zvyšok by sa mal presunúť do rezervného fondu. Podľa poslanca 

Fedoročka je dôležité, aby mala mestská časť rezervný fond pod kontrolou, preto podáva 

doplňujúci návrh, uznesenie č. 165. Ďalej navrhuje aby peniaze v rezervnom fonde boli 

viazané na špeciálne bankové produkty, a boli by tak úročené. 

P. Badaničová – reaguje na p. Fedoročka a vysvetľuje, že až po schválení záverečného účtu 

môžu byť z bežného účtu prostriedky presunuté do rezervného fondu. Účtovná závierka roku 
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2023 bude vo februári, potom nasleduje audit a až v máji je záverečný účet, kedy sumu 

vieme presunúť. 

P. Fedoročko – stiahol uznesenie týkajúce sa bankového produktu na základe slov hl. 

kontrolórky a vyjadril, že by s ňou danú vec chcel ešte prebrať a pripraviť sa na jún 2024, kedy 

to bude možné realizovať. 

P. Špak – vyjadril nespokojnosť s absenciou slov, ktoré by hovorili o šetrení a prečítal svoj 

pozmeňujúci návrh uvedený v uznesení č. 167. 

P. Badaničová – reagovala na p. Fedoročka a súhlasila s prerokovaním uloženia rezervného 

fondu na špeciálny bankový produkt. Taktiež reagovala na p. Špaka a upozornila, že 

valorizácia v odmeňovacom poriadku je zakotvená v zákone. 

P. Pavúk – upozornil na to, že ak by poslanci neschválili rozpočet, tak ďalšia diskusia je 

bezpredmetná. Pripomenul riziko možnej absencie sumy 159 000,- € od mesta. Upozornil na 

potrebu šetrenia a k investícii na dokončenie parkoviska na Berlinskej ulici odporúča zachovať 

to tak, ako je to navrhnuté v rozpočte. 

P. Mazák – uviedol  že si nevie predstaviť hlasovať za rozpočet bez kľúčových informácií. 

Upozornil na neistotu toho, že mesto Košice v budúcnosti peniaze pošle a vyjadril sa, že by 

bolo vhodné počkať na kroky mesta. 

P. Špak – uviedol, že nie je problém s požiadavkou p. Pavúka a pozmenil bod. b) 

pozmeňujúceho návrhu. 

P. Janitor – predniesol svoj pozmeňujúci návrh. 

P. Jurkovič – vyjadril sa, že má problém podporiť návrh rozpočtu a že v tomto návrhu nevidí 

dostatočný záujem šetriť. Uviedol, že bude veľmi rád, ak sa vypracuje zmena rozpočtu. Ďalej 

poznamenal, že by chcel v rozpočte vidieť vo väčšej miere výkup pozemkov. 

Starosta Ihnát – poznamenal, že výkup pozemkov je dlhodobý problém, ktorý sa ale rieši, 

uviedol ako príklad výjazd z Hanojskej na Európsku triedu. Čaká sa teraz na to, aby sa 

ustabilizovali orgány štátu SR a aby sa vyriešila otázka toho, či bude mať predkupné právo 

ten, kto postavil stavbu. 

P. Mazák – uviedol že 3 % rozpočtu idú na výkup pozemkov, 10 % na niečo, čo je pre 

daňového poplatníka uchopiteľné a zvyšok sa stráca v réžii. Považuje to za neakceptovateľný 

pomer. 

P. Jurkovič – poznamenal, že pri predchádzajúcom vyjadrení chcel upozorniť na potrebu 

výkupu nových pozemkov. 

Medzi p. Fedoročkom, p. Mazákom, p. Jurkovičom a Starostom Ihnátom prebehla krátka 

výmena názorov o spôsobe komunikácie a spôsobe manažovania zamestnancov miestneho 

úradu. Ďalej bola diskutovaná účasť poslancov na mestskom zastupiteľstve, kde sa zapojila, aj 

p. Slivenská. 

Starosta Ihnát – ukončil diskusiu k bodu č. 12. 
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Procedurálny návrh poslanca Juraja Mazáka na pokračovanie diskusie 

 Hlasovanie:  7/za  0/proti  2/zdržal sa      2/nehlasoval 

 Návrh bol schválený 

 

P. Mazák – predkladá uznesenie č. 168  

Starosta Ihnát – vyzval p. Gelenekyho, aby sa vyjadril čo sa stane ak zasiahneme do práva na 

prácu. 

P. Geleneky – bude sa musieť zrušiť pracovné miesto, čo sa dotkne pracovnej zmluvy 

a celkovo na tom úrad neušetrí ale prerobí.  

Starosta Ihnát – upozornil, že pani prednostka môže podať žalobu na poslancov, kt. budú 

pracovať za zníženie jej platu. 

Prednostka Zemková – pripomenula prípad, kedy bola podobná situácia na sídlisku Západ 

a prednosta žalobu podal a vyhral. Upozornila, že ona by v takom prípade konala rovnako 

a žiadala by náhradu škody. Ďalej upozornila, že takáto zmena by blokovala rozpočet. 

P. Špak – upozornil, že síce je odstupné v daný čas nákladovou položkou, avšak ak zanikne 

pracovného miesta, tak zamestnanec musí výpoveď prijať. 

Starosta Ihnát – upozornil, že pracovno-právne vzťahy v miestnom úrade vedie vždy starosta 

mestskej časti a s tým, ako mestská časť funguje je spokojný a neplánuje nič meniť. 

P. Mazák – sa vyjadril, že si myslí že mzda pani prednostky sa nedotkne kvality zimnej údržby. 

Ku blokovaniu rozpočtu sa vyjadril, že to, či starosta podpíše, či nepodpíše rozpočet je jeho 

rozhodnutie, nie rozhodnutie poslancov. A myslí si, že ak sa v nejakej rozpočtovej položke 

ukáže nedostatočná výška prostriedkov, môže sa to v januári, či februári zmeniť a doplniť 

prostriedky na to aby tam do konca roka mohli byť. Teda si nemyslí, že ide o niečo tragické. 

P. Baxová – upozornila, že mzdový rozpočet bol robený podľa aktuálne platných dekrétov 

a každý zamestnanec má osobné ohodnotenie, avšak nikto, vrátane prednostky, ho nemá 

také vysoké ako to zákon povoľuje. Ak by zamestnávateľ mal znížiť osobné ohodnotenie, musí 

mať na to dôvod, že si zamestnanec neplní svoju prácu tak, ako by mal. 

P. Badaničová – vyjadrila sa, že preverovala odmeňovanie zamestnancov a sú zatriedení 

podľa vzdelania, miesta. Celkový priemer, vynímajúc pani prednotku, čo je priemerná mzda je 

v národnom hospodárstve za minulý rok. Každý zamestnanec má uzavretú pracovnú zmluvu 

a platný platový dekrét. Zo zákona nesmie byť nikomu na poskytovanie plnenie bez udanej 

príčiny.  

Procedurálny návrh poslankyne Zuzany Slivenskej na ukončenie diskusie 

Hlasovanie:  6/za  5/proti   0/zdržal sa        

Návrh bol schválený. 
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Starosta Ihnát – ukončil diskusiu k bodu č. 12. 

Uznesenie číslo 165/2023 

Doplňujúci návrh poslancov Mareka Fedoročka a Tomáša Jurkoviča 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia § 14 
ods.3 písm. d) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 
schvaľuje, 
že každý presun finančných prostriedkov z rezervného fondu na krytie bežných 

výdavkov musí najprv odsúhlasiť miestne zastupiteľstvo. 

 

Hlasovanie:  9/za  0/proti   2/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Uznesenie číslo 166/2023 

Pozmeňujúci návrh poslanca Miroslava Janitora 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia § 14 
ods.3 písm. d) zákona SNR číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 
predpisov 
schvaľuje, 
zmenu Návrhu programového rozpočtu mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na 

roky 2024 – 2026 nasledovne: 

Program 5: Doprava, podprogram 5.4 Stavebné úpravy – stavba „Parkovisko na 

Berlínskej ulici č. 1 – 6 a 19 – 24“ – výsadba stromov a stavebné práce sa vypúšťa. 

 

Hlasovanie:  10/za  0/proti   1/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Uznesenie číslo 167/2023 

Pozmeňujúci návrh poslanca Miroslava Špaka 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa § 6 zákona  
číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
A) schvaľuje, 
zmenu v Návrhu programového rozpočtu na roky 2024 – 2026 vo výdavkovej časti 
rozpočtu – zníženie výdavkov v jednotlivých programoch bežného rozpočtu 
v priemere minimálne o 7%, vychádzajúc z návrhu rozpočtu na rok 2024 
 
B) žiada starostu 
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uvedené opatrenia zapracovať do návrhu prvej zmeny programového rozpočtu 
mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na roky 2024-2026 a predložiť návrh 
rozpočtu na rok 2024-2026 najneskôr do 15. februára 2024 
 
C) súhlasí 
s vykonaním nasledovného opatrenia v roku 2024 za účelom zníženia výdavkov: 
optimalizovať počet zamestnancov MČ Košice-Sídlisko Ťahanovce a do 30.6.2024 
podať správu mestskému zastupiteľstvu o vykonaných optimalizačných, resp. 
racionalizačných opatreniach. 
 
Hlasovanie:  7/za  2/proti   2/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

Starosta mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce v súlade s ustanovením § 13 ods. 6 

zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení uznesenie nepodpísal 

a pozastavil tak výkon uznesenia, nakoľko schválené uznesenie je neurčité, 

nezrozumiteľné a neúčelné a z tohto dôvodu nevykonateľné.  

 

Uznesenie číslo 168/2023 

Pozmeňujúci návrh poslanca Juraja Mazáka 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko  
schvaľuje 
zmenu sumy 37 000 eur v programe 9,  klasifikácia 611  bežné výdavky, mzda 
prednostka úradu na sumu 22 000 eur. 
 
Hlasovanie:  3/za  7/proti   1/zdržal sa        

Uznesenie nebolo prijaté.  

 

Uznesenie číslo 169/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia § 14 ods. 

3 písm. d)  zákona SNR číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 

a) schvaľuje 
Programový rozpočet mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na rok 2024, 

b) berie na vedomie 
Návrh programového  rozpočtu mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na roky 2025 

– 2026. 

 
Hlasovanie:  8/za  2/proti   1/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  
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Bod č. 13 – Prerokovanie a schválenie dotácií z rozpočtu mestskej časti na I. polrok 2024 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu č. 13. Prebehla krátka diskusia k ujasneniu spôsobu 

hlasovania. 

Procedurálny návrh poslanca Miroslava Špaka na hlasovanie en bloc 

Hlasovanie:  7/za  2/proti  1/zdržal sa       1/nehlasoval 

 Návrh bol schválený 

 

Uznesenie číslo 170/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia §3  ods. 

5 Všeobecne záväzného nariadenia číslo 1/2015 o poskytovaní dotácií mestskou časťou 

Košice-Sídlisko Ťahanovce v úplnom znení  

schvaľuje 
poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti podľa predloženého návrhu 
schváleného miestnou radou 
 
Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 14 – Priebežné vysporiadavanie pozemkov potrebných pre projekt EUROPARK – 

schválenie kúpnych zmlúv 

Starosta Ihnát – poprosil p. Gelenekyho, aby predstavil tento bod.  

P. Geleneky – došlo k zápisu geometrického plánu a teda ku zmene uznesenia, kvôli tomu, že 

konkrétne parcely majú samostatné listy vlastníctva. 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu. č. 14. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

Uznesenie číslo 171/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa §14 ods .3,    

písm. c) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a 

ustanovenia § 5 ods. 3 Zásad hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce     

schvaľuje 

Kúpnu zmluvu EUROPARK č. 13/2023 na nasledovnú nehnuteľnosť, pozemok 

nachádzajúci sa v okrese Košice I., obec Košice-Sídlisko Ťahanovce, katastrálne územie 

Nové Ťahanovce, zapísanom na katastrálnom odbore Okresného úradu v Košiciach a to 

parcela C-KN č. 3346/689 o  výmere  167 m2, ostatná plocha, vedenej na LV č. 3693 v 

k.ú. Nové Ťahanovce a to od predávajúceho: Milan Borovský, rod. Borovský, podiel 

1/30 z celku vedenom na LV pod B10 za cenu 225,67 EUR za podiel na výmere 5,56 m2. 

Jednotková cena určená znaleckým posudkom je 40,54 €/m2.  
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Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Uznesenie číslo 172/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa §14 ods. 3,    

písm. c) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a 

ustanovenia § 5 ods. 3 Zásad hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce     

schvaľuje 

Kúpnu zmluvu EUROPARK č. 14/2023 na nasledovnú nehnuteľnosť, pozemok 

nachádzajúci sa v okrese Košice I., obec Košice - Sídlisko Ťahanovce, katastrálne územie 

Nové Ťahanovce, zapísanom na katastrálnom odbore Okresného úradu v Košiciach a to 

parcela C- KN č. 3346/689 o  výmere  167 m2, ostatná plocha, vedenej na LV č. 3696 v 

k.ú. Nové Ťahanovce a to od predávajúceho: Katarína Sabová , rod. Borovská, podiel 

1/30 z celku vedenom na LV pod B9 za cenu 225,67 EUR za podiel na výmere 5,56 m2. 

Jednotková cena určená znaleckým posudkom je 40,54 €/m2.  

 
Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

  

Uznesenie číslo 173/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa §14 ods. 3,    

písm. c) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a 

ustanovenia § 5 ods. 3 Zásad hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce     

schvaľuje 

Kúpnu zmluvu EUROPARK č. 15/2023 na nasledovnú nehnuteľnosť, pozemok 

nachádzajúci sa v okrese Košice I., obec Košice - Sídlisko Ťahanovce, katastrálne územie 

Nové Ťahanovce, zapísanom na katastrálnom odbore Okresného úradu v Košiciach a to 

parcela C-KN č. 3346/689 o  výmere  167 m2, ostatná plocha, vedenej na LV č. 3696 v 

k.ú. Nové Ťahanovce a to od predávajúceho: Emília Borovská, rod. Lengyelová, podiel 

1/5 z celku vedenom na LV pod B4 za cenu 1354,04 EUR za podiel na výmere 33,4 m2. 

Jednotková cena určená znaleckým posudkom je 40,54 €/m2.  

 
Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  
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Uznesenie číslo 174/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa §14 ods. 3,    

písm. c) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a 

ustanovenia § 5 ods. 3 Zásad hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce     

schvaľuje 

Kúpnu zmluvu EUROPARK č. 16/2023 na nasledovnú nehnuteľnosť, pozemok 
nachádzajúci sa v okrese Košice I., obec Košice - Sídlisko Ťahanovce, katastrálne územie 
Nové Ťahanovce, zapísanom na katastrálnom odbore Okresného úradu v Košiciach a to 
parcela C-KN č. 3346/689 o  výmere  167 m2, ostatná plocha, vedenej na LV č. 3696 v 
k.ú. Nové Ťahanovce a to od predávajúceho: Jozef Borovský , rod. Borovský , podiel 
1/30 z celku vedenom na LV pod B11 za cenu 225,67 EUR za podiel na výmere 5,56 m2. 
Jednotková cena určená znaleckým posudkom je 40,54 €/m2.  
 
Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Uznesenie číslo 175/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa §14 ods. 3,    

písm. c) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a 

ustanovenia § 5 ods. 3 Zásad hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce     

schvaľuje 

Kúpnu zmluvu EUROPARK č. 17/2023 na nasledovnú nehnuteľnosť, pozemok 

nachádzajúci sa v okrese Košice I., obec Košice - Sídlisko Ťahanovce, katastrálne územie 

Nové Ťahanovce, zapísanom na katastrálnom odbore Okresného úradu v Košiciach a to 

parcela C-KN č. 3346/689 o  výmere  167 m2, ostatná plocha, vedenej na LV č. 3696 v 

k.ú. Nové Ťahanovce a to od predávajúceho: Mária Tóthová , rod. Borovská, podiel 

1/15 z celku vedenom na LV pod B6 za cenu 451,35 € za podiel na výmere 11,13  m2. 

Jednotková cena určená znaleckým posudkom je 40,54 €/m2.  

 
Hlasovanie:  10/za  0/proti  0/zdržal sa       1/ nehlasoval 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Uznesenie číslo 176/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa §14 ods. 3,    

písm. c) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a 

ustanovenia § 5 ods. 3 Zásad hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce     

schvaľuje 
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Kúpnu zmluvu EUROPARK č. 18/2023 na nasledovnú nehnuteľnosť, pozemok 

nachádzajúci sa v okrese Košice I., obec Košice - Sídlisko Ťahanovce, katastrálne územie 

Nové Ťahanovce, zapísanom na katastrálnom odbore Okresného úradu v Košiciach a to 

parcela C-KN č. 3346/699 o  výmere  96 m2, ostatná plocha, vedenej na LV č. 3680 v k. 

ú. Nové Ťahanovce a to od predávajúcich: Ľudovít Forrai, rod. Forrai, podiel 4/70 z 

celku vedenom na LV pod B10,20 za cenu 222,39 EUR za podiel na výmere 5,49 m2; 

Mgr. Ľudovít Forrai, rod. Forrai, podiel 2/70 z celku vedenom na LV pod B8 za cenu 

111,20 EUR za podiel na výmere 2,74 m2. Jednotková cena určená znaleckým 

posudkom je 40,54 €/m2.  

 

Hlasovanie:  10/za  0/proti  0/zdržal sa       1/ nehlasoval 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Uznesenie číslo 177/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa §14 ods. 3,    

písm. c) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a 

ustanovenia § 5 ods. 3 Zásad hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce     

schvaľuje 

Kúpnu zmluvu EUROPARK č. 19/2023 na nasledovnú nehnuteľnosť, pozemok 

nachádzajúci sa v okrese Košice I., obec Košice - Sídlisko Ťahanovce, katastrálne územie 

Nové Ťahanovce, zapísanom na katastrálnom odbore Okresného úradu v Košiciach a to 

parcela C-KN č. 3346/705 o  výmere  114 m2, ostatná plocha, ktorá vznikla odčlenením 

z parcely registra E-KN č. 2636 vedenej na LV č. 3653 v k. ú. Nové Ťahanovce a to 

geometrickým plánom č. 47/19 zo dňa 10.10.2019, vyhotoveným spoločnosťou CZIPI 

s.r.o., overeným Okresným úradom Košice, katastrálnym odborom dňa 18.10.2019 pod 

číslom G1-975/2019 a to od predávajúcich: Mária Bašistová, rod. Forraiová, podiel 

1/12 z celku vedenom na LV pod B8 za cenu 385,13 EUR za podiel na výmere 9,5 m2; 

František Forrai, rod. Forrai, podiel 1/12 z celku vedenom na LV pod B1 za cenu 385,13 

EUR za podiel na výmere 9,5 m2; Martin Forrai, rod. Forrai, podiel 1/12 z celku 

vedenom na LV pod B8 za cenu 385,13 EUR za podiel na výmere 9,5 m2. 

Jednotková cena určená znaleckým posudkom je 40,54 €/m2.  

V katastri bol predmet kúpy zapísaný evidenčným spôsobom, t. j. bez listu vlastníctva. 

 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  
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Uznesenie číslo 178/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa §14 ods. 3,    

písm. c) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a 

ustanovenia § 5 ods. 3 Zásad hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce     

schvaľuje 

Kúpnu zmluvu EUROPARK č. 20/2023 na nasledovnú nehnuteľnosť, pozemok 

nachádzajúci sa v okrese Košice I., obec Košice - Sídlisko Ťahanovce, katastrálne územie 

Nové Ťahanovce, zapísanom na katastrálnom odbore Okresného úradu v Košiciach a to 

parcela C-KN č. 3346/699 o  výmere  96 m2, ostatná plocha, vedenej na LV č. 3680 v k. 

ú. Nové Ťahanovce a to od predávajúcej: Anna Lengyelová, rod. Tresová, podiel 12/350 

z celku vedenom na LV pod B7 za cenu 133,45 EUR za podiel na výmere o veľkosti 3,29 

m2. Jednotková cena určená znaleckým posudkom je 40,54 €/m2.  

 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 15 – Zásady hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu č. 15. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Uznesenie číslo 179/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na základe § 11 ods. 4 

písm. a)  zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  

a) schvaľuje 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  

b) ruší 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce 

schválené uznesením Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce                   č. 327/2020. 

 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 16 – Zásady odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Sídlisko Ťahanovce a členov komisií – neposlancov 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu č. 16. 
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P. Špak – predstavil návrh, kde vzhľadom na rozsah kompetencií a aktuálnu situáciu v meste 

Košice odporúča zníženie rozsahu funkcie starostu na 50%. 

Starosta Ihnát – sa ohradil a povedal, že p. Špak nemá predstavu o chode mestskej časti a že 

je ako starosta aktívny, pričom uviedol príklady. 

P. Zummerová – upozornila p. Špaka, že keď je ochotný pripustiť že starosta pracuje na 100 % 

je nelogické požadovať zníženie na 50 %. 

P. Špak – vytkol starostovi veci, ktoré starosta považuje za svoj úspech a vyzval ho aby uviedol 

europrojekty, investície, kt. priniesol do mestskej časti. 

Starosta Ihnát – pripomenul projekt Europark, kt. sa financuje vďaka eurofondom. Ďalej 

miliónovú investíciu OC pri Hati, kt. je v stavebnom konaní. 

Procedurálny návrh poslanca Miroslava Špaka o ukončení diskusie 

Hlasovanie:  3/za  7/proti   1/zdržal sa        

Návrh nebol schválený 

P. Mazák – uviedol, že má pripravený návrh na vyplácanie odmien poslancom raz štvrťročne 

a neposlancom ročne a namiesto 50,- €, navrhuje dať 6% z min. mzdy. Následne po vytknutí 

p. starostu, že to neprešlo komisiou svoj návrh stiahol. 

P. Zummerová – oznámila, že pôvodný návrh, kde sa mení odmeňovací poriadok, nepodporí. 

A to vzhľadom na to, že za účasť na komisii poslanci dostanú 0,- € a neposlanci 50,- €, čo 

nepovažuje za spravodlivé. Ďalej podotkla, že valorizácia ohodnotenia o 360 % je luxusná. 

Následne obhájila kompetenciu a zodpovednosť p. prednostky. 

P. Slivenská – upozornila na nevhodnosť poukázania na prácu členov komisii, vzhľadom na to, 

že sa vyjadruje potreba odborníkov v týchto komisiách a na druhej strane sa tvrdí, že 50,- € za 

účasť je veľa. 

Starosta Ihnát – uzavrel diskusiu k bodu č. 16. 

Uznesenie číslo 180/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa § 6 zákona číslo 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  

a) schvaľuje 

krátenie odmien poslancov a členov komisií o 100 % do konca aktuálneho volebného 

obdobia, 

b) žiada starostu 

predložiť návrh na zníženie rozsahu funkcie starostu o 50% s termínom schváleným 

v bode 16.1, prípadne na najbližšom zasadnutí miestneho zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie:  3/za  8/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie nebolo prijaté.  
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Uznesenie číslo 181/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa §14 ods. 3    

písm. b) zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov  

a) schvaľuje 
Zásady odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce a členov komisií – neposlancov 

b) ruší 
Zásady odmeňovania volených orgánov mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce 

schválené uznesením Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce č. 62/2015. 

 

Hlasovanie:  8/za  3/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 16.1 – Rozsah výkonu funkcie starostu 

Starosta Ihnát – odovzdal slovo p. Špakovi. 

P. Špak – navrhol p. starostovi, aby na základe toho, že má ďalšie dva mandáty, znížil odmenu 

úväzok. 

Starosta Ihnát – upozornil, že on ako starosta má len zákonný plat a nemá odmenu. 

P. Špak – ohradil sa, že starosta má právo navrhnúť zmenu rozsahu svojej funkcie na 50 %. 

A povedal, že to odporúča preto, lebo starosta Ihnát nemá šancu vykonávať svoju prácu 

starostu v plnom rozsahu. 

Starosta Ihnát – upozornil, že on ako starosta nemá pracovnú dobu a navrhol p. Špakovi, aby 

sa vzdal svojich odmien. Starosta trvá na tom že mu plat, kt. má podľa zákona, ostáva taký, 

aký je. 

Starosta Ihnát – ukončil diskusiu. 

 

Bod č. 18 – Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mestskej časti na I. polrok 

2024 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu č. 18. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

Uznesenie číslo 182/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  
schvaľuje 
plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mestskej časti na I. polrok 2024. 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  
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Bod č. 19 – Harmonogram zasadnutí volených orgánov mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce na I. polrok 2024 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu č. 19. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

Uznesenie číslo 183/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce v súlade 
s ustanovením  § 7 ods. 1 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej 
časti Košice-Sídlisko Ťahanovce, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva 
schvaľuje 
Harmonogram zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sídlisko 

Ťahanovce a orgánov miestneho zastupiteľstva na 1. polrok 2024. 

 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté.  

Bod č. 20 – Správa o plnení uznesenia číslo 362/2020 doplneného uznesením č. 85/2023 – 

informácia o aktuálnom stave napĺňania Podprogramu 1.9 Vysporiadanie pozemkov na 

území mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce a prípravné práce pri investičných zámeroch 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu č. 20. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

Uznesenie číslo 184/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  
berie na vedomie  
správu o plnení uznesenia číslo 362/2020 zo dňa 16.12.2020 doplneného uznesením 
číslo 85/2023 zo dňa 19.4.2023. 
 

Hlasovanie:  11/za  0/proti   0/zdržal sa        

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 21 – Návrh na odmenu hlavnej kontrolórke mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce 

za III. štvrťrok 2023 

Starosta Ihnát – otvoril diskusiu k bodu č. 21. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

Uznesenie číslo 185/2023 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce podľa znenia § 18c 

ods. 5 zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

odmenu hlavnej kontrolórke mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce za III. štvrťrok 

2023 vo výške  699,00 eur, čo je 30% zo súčtu jej platov za obdobie II. štvrťroka 2023. 
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Hlasovanie:  9/za  0/proti  0/zdržal sa       1/ nehlasoval 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

Bod č. 22 – Interpelácie 

Starosta Ihnát – otvoril interpelácie. Nikto sa neprihlásil. 

 

Bod č. 23 – Rôzne 

Starosta Ihnát – otvoril bod č. 23 

P. Pavúk – opýtal sa, kedy je predpokladaná kolaudácia - východ Hanojská a Ázijská trieda, 

a či už bolo schválenie nové značenie jednosmernej cesty.  

Starosta Ihnát – upozornil, že je problém so zimnou údržbou, vzhľadom na to, že ide 

o panelovú cestu. Oboznámil p. Bereša, že je plánovaná kúpa stroja, kt. by bol na zimnú 

údržbu určený. Taktiež bola daná požiadavka na mesto Košice, aby bolo možné dať na túto 

cestu asfalt. Návrh na vydanie kolaudačného rozhodnutia bol zaslaný. Termín kolaudácie ešte 

nie je známy. 

P. Zemková – reaguje na otázku na značenie jednosmernej cesty a vysvetľuje, že je 

vhodnejšie ponechať cestu obojsmernú, okrem konkrétnej jednej časti. Nevylučuje, že by sa 

v budúcnosti cesta stala jednosmernou. 

P. Špak – sa pýta na vysvetlenie, prečo bola vystavaná len panelová cesta, keď teraz vzniká 

potreba kladenia asfaltu. 

Starosta Ihnát – vysvetlil, že spočiatku bolo zamietavé stanovisko voči ceste, bol schválený 

projekt len na panelový výjazd. Avšak keďže nie je možné uskutočňovať zimnú údržbu, vzniká 

potreba kladenia asfaltu. 

P. Bereš – upozornil na problém, kt. by vznikol pri zjednosmernení cesty a to, že by nebola 

k dispozícii možnosť odbočenia vľavo. 

Starosta Ihnát – potvrdil to a uviedol, že takto rozhodol aj Krajský dopravný inšpektorát. 

P. Špak – vytkol nepredvídavosť pred komplikáciami, ktoré dodatočne vznikli a dalo sa im 

predchádzať. 

P. Figeľ – upozornil na sťažnosť jednej občanky, kt. nedostáva Ťahanovské noviny do schránky. 

Starosta Ihnát – povedal, že sťažnosť preveria. Následne uzavrel diskusiu k bodu č. 23. 

 

Bod č. 24 – Záver 

Starosta mestskej časti poďakoval poslancom za účasť a konštruktívny prístup a zaprial 

požehnané Vianoce. 
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Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Zuzana Slivenská 

 

Ing. Štefan Bereš 

 

 

      Mgr. Ing. Miloš Ihnát 

                 starosta mestskej časti 

 

 

  

Za správnosť:  JUDr. Beáta Zemková 

 

Zapísali: Ing. Janka Rajňáková a Ing. Veronika Ďurišinová 

 


